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INFORMATIONS SIDEN 
 

Bestyrelse 1. september 2021 
 

Formand 
Henrik Villumsen 
4180 Sorø 
Tlf.: 40 99 47 71 
webmaster@karmannghia.dk 
 
Næstformand 
Michael Kuehn 
5792 Årslev 
Tlf.: 40 25 14 15 
michaelkuehn@outlook.dk  
 
Bestyrelsesmedlem 
Orla Lammert 
Billund 
 
Bestyrelsesmedlem 
Flemming Mengers 
5000 Odense C 
 
Kasserer 
Lars Bølle 
2765 Smørum 
Tlf.: 23 44 44 43 
lars@boelle.dk 
                                                                                                                          
Suppleant 
Bjarne Gregersen 
5700 Svendborg 

Klubbladet udkommer næste gang i 
foråret 2022. Sidste frist for indlevering 
af materiale er den 1. marts 2022. 
 
Tilkendegivende meninger, holdninger 
og lignende er ikke nødvendigvis i 
overensstemmelse med bestyrelsens 
/redaktionens. 
Artikler, fotos, annoncer, tegninger og 
gode ideer indsendes til de blad-
ansvarlige, som forbeholder sig retten 
til at redigere, hvis nødvendigt, i det 
indsendte materiale.  
Ansvarlig for klubblad: Michael Kuehn 
og Henrik Villumsen. 
 
Dansk Karmann Ghia Klub på 
Internettet: 
www.karmannghia.dk  
Ansvarlig: Henrik Villumsen 
 
Kontingent for 2022: 
300,00 kr. pr. år. 
 
Bankforbindelse:  
Nordea 
Reg. nr. 2310 konto nr. 0726 206 074 
SWIFT/BIC: NDEADKKK 
IBAN: DK7820000726206074 
 
Adresseændringer: 
Adresseændringer bedes meddelt til 
Kasserer Lars Bølle på adresse 

lars@boelle.dk 
. 

http://www.karmannghia.dk/
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NETOP NU                                                 
– en hilsen fra formanden 

 
 
Jaahhhh – det lykkedes endelige at gennemføre jubilæumstræffet på 
Klarskovgaard. 
Året var stadig præget af Corona men det lykkedes os da at afholde 
værkstedstræf i snevejr samt besøge Gavnø inden vi tog til 
Klarskovgaard. Jeg må indrømme, at optakten til træffet i Korsør krævede 
at vi gravede dybt efter motivation, da Covid-19 jo flere gange spændte 
ben for vores planer. På trods af at vi måtte undvære hovedparten af 
vores udenlandske gæster, var der højt humør blandt deltagerne, som 
vist også nød endelig at være på tur igen. Vejret var med os det meste af 
weekenden og selv et par byger om søndagen, kunne ikke ødelægge 
glæden ved at være sammen med vennerne i klubben. 
På generalforsamlingen sagde vi farvel til Gotfred, som trak sig som 
kasserer efter 8 år på posten. Jeg vil igen gerne takke for indsatsen med 
at passe klubbens finanser og samtidig byde Lars Bølle velkommen i 
bestyrelsen som klubbens nye kasserer. 
 
2021 er ved at rinde ud og vi kigger allerede på 2022 hvor turen blandt 
andet går til Bornholm. Du kan læse mere om denne tur inde i bladet, 
men jeg glæder mig allerede til et gensyn med Østersøens perle. 
 
Til slut vil jeg også gerne mindes Ditten som gik bort i sommers.  
Der er mindeord inde i bladet fra den tidligere bestyrelse, personligt 
husker jeg Ditten som en glad og festlig person der nød livet. Det var 
aldrig kedeligt i hendes selskab, æret være hendes minde. 
 
De bedste hilsner 
Henrik 
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Generalforsamling 18. juni 2021 på 
Klarskovgaard 
 
Formand Henrik Villumsen bød velkommen til et hidtil uset stort antal 
medlemmer, hvilket nok hang sammen med, at generalforsamlingen 
faldt sammen med 40 års jubilæumstræffet. Michael Kuehn valgtes til 
dirigent og Bjarne Gregersen til referent. 
 
Formandens beretning: 
Kære alle  
Velkommen til årets generalforsamling her på Klarskovgaard. Det lader 
til at være et af de bedst besøgte arrangementer i flere år, om det er 
generalforsamlingen der trækker eller fordi vi holder jubilæumstræf, 
skal jeg lade være usagt.…  
Formandens beretning er et tilbageblik på året som gik i klubben men i 
dag vil jeg egentlig helst se fremad nu hvor Corona-situationen ser ud til 
at bedres. 
2020 var året hvor vi skulle have fejret klubben 40-års jubilæum med 
venner fra ind og udland, i stedet sad vi alle derhjemme og regnede 
med at verden vendte tilbage til normalen i løbet af sommeren. Covid-
19 lukkede ned for de fleste af vores aktiviteter eller i hvert fald i deres 
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oprindelige form. Vi nåede at fejre klubbens fødselsdag en kølig 
februardag i min garage men få uger senere blev alt sat på pause og 
vores klub-kalender blev til en fjern vision. På trods af udfordringerne 
blev det til en Kr. Himmelfartstur omkring Viborg, Sort sol ved Ribe, 
Generalforsamling på Fyn og badetur i Sejerø-bugten. Desuden mange 
lokale køretur hvor medlemmer mødes lokalt, jeg har i hvert fald set 
billeder fra både Køge havn samt Kalø Vig. 
Bestyrelsens primære fokus i 2020 var at holde øje med muligheder og 
få flyttet rundt på arrangementer så vi i hvert fald kunne gennemføre 
nogle aktiviteter med respekt for restriktioner og begrænsningerne vi 
var pålagt. En markant ændring i bestyrelsen har været at vi er begyndt 
at afholde vores møder online og det har også været en læring for os 
alle. Jubilæumstræffet har krævet meget opmærksomhed da vi løbende 
er blevet tvunget til at udskyde beslutninger. Som bekendt blev træffet 
til nogen om end i en mindre udgave da vi mistede de fleste gæster fra 
udlandet. 
Tak til bestyrelsen for arbejdet og fleksibiliteten og for at se fremad. 
I forlængelse af digitaliseringen, i løbet af vinteren har vi fået lagt en 
masse gamle klubblade op på hjemmesiden så nu har alle mulighed for 
at nærlæse klubbens historie. Vidste i at klubben blev stiftet den 28 
februar 1980 i tårnværelset på Søpavillonen og at der efter 
generalforsamling blev spist smørrebrød, at et af klubbens første træf 
var en madpakketur til Knuthenborg Dyrepark. 
 
I mangel på fysisk aktivitet har jeg bemærket at der er kommet meget 
mere trafik på vores lukkede Facebook gruppe. Ikke kun på grund af 
Bølle’s motorprojekt men generelt fra medlemmer på tværs af landet. 
Om det er hjælp til de basale punkter i vedligeholdelsen af bilerne eller 
jagten på dele så bruges gruppen flittigt. 
I den traditionelle del har Birger lavet plakater omkring bilens og 
klubbens historie og i denne weekend præsenteres de i en opdateret 
version med prisudviklingen på vores biler og i et antal så der er 
eksemplarer til rådighed i hele landet. 
På trods af alle de udfordringer vi havde i 2020, så ser jeg glad tilbage – 
trods alt, på en sæson hvor bilerne blev luftet, medlemmerne hjalp 
hinanden og havde sjove oplevelser sammen. Tak til alle som bakker op 
om klubbens formål - at fremme interessen for vores biler og fremme 
den venskabelige og kammeratlige ånd blandt Karmann Ghia ejere. 
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Tak for et godt 2020 og ønsket om et endnu bedre 2021 
Henrik  

 
Gotfred Blom gennemgik regnskabet. Beretning og regnskab blev 
godkendt med bifald. Der var ingen indkomne forslag, og kontingentet 
blev fastsat til uændret 300 kr pr år.  
VALG: 
Michael Kuehn og Orla Lammert ønskede genvalg og det blev de. 
Gotfred Blom ønskede ikke at fortsætte. I stedet blev Lars Bølle, 
Smørum, valgt. Formanden takkede Gotfred Blom for indsatsen som 
kasserer siden 2013. - Du har ikke været nem at få penge ud fra, og det 
er aldrig lykkedes formanden at lave underskud. Du har altid holdt styr 
på vores penge. Gotfred Blom fik overrakt en vase, fremstillet på 
Odense Glasværk, som en synlig tak for den store indsats. Gotfred 
takkede og sagde, det havde været sjovt og hyggeligt at være med 
Formanden omtalte kommende aktiviteter. Den 7. august er planlagt en 
badetur i området ved Sejerøbugten. Der arbejdes på en weekendtur i 
Trekantområdet 4,-9. september. Måske bliver der også dansk 
deltagelse i Høsttræffet i Malmø. Så snart der er mere konkret 
information om disse og eventuelt andre arrangementer, kan det ses på 
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Facebook Klubben fik ni nye medlemmer i 2020 og tre har på 
nuværende tidspunkt af 2021 meldt sig ind. Medlemstallet ligger og 
svinger mellem 60 og 70. Under eventuelt oplyste Orla Lammert, at en 
gruppe undersøger mulighederne for at arrangere en tur til Island i 
2022. Der er meget som skal gå op, og sidst på året vil det blive oplyst 
om turen kan gennemføres. 
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Kasserer med håndelag 

73-årige Lars Bølle skal nu holde orden på klubbens økonomi 
 
73-årige Lars Bølle fra Smørum på Sjælland er valgt til klubbens nye 
kasserer efter Godtfred Blom, der ønskede at fratræde posten. 
Lars Bølle beskriver sig selv som en med hænderne skruet rigtig på og i 
besiddelse af en vis stædighed. 
Det har han brug for, når han i sit værksted ved privaten pusler om den 
Karmann Ghia, årgang 1969, som han købte i Jylland den 30. juni 2020. 
- Bilen er i god stand, bortset fra diverse mekaniske ting, som er til at 
overse, fortæller Lars.  
I vinter byggede han med hjælp fra formand Henrik en ny motor til 
bilen. Den gamle havde lidt mislyde, som Lars ikke brød sig om.  
- I år har jeg har jeg taget fat på alle de andre ting, som jeg synes skal 
være i orden. Jeg vil gerne have, den er så original som muligt. Jeg har 
stadig et udestående med en tankmåler. 

MEKANIKER OG IT 
Lars voksede op i Ringe på Fyn som den yngste af tre brødre. Faderen 
fandt en lærepladsen til knægten. Sådan var det bare, men Lars havde 
ikke noget imod faders valg.  
Lars blev udlært i 1969 og arbejdede et par år som elektromekaniker. 
Han besluttede at læse videre og flyttede i 1972 til København. 
Lars har arbejdet med IT i mange år, indtil han gik på pension for fem år 
siden. - Jeg var med, da de første pc’ere dukkede op, og skulle forsøge 
at overbevise landets lærere om at IT skulle indføres i folkeskolen, 
fortæller Lars. De seneste år beskæftigede han sig med salg og support 
af netværk, store servere, administrative løsninger og salg af IT-
løsninger. 

ÅBNE ARME 
Lars har to børn. I 2018 mistede han sin hustru gennem 46 år. 
Under en rejse i Sydafrika besøgte de en mand, som opkøbte gamle 
biler. Datteren foreslog da sin far, at det lige måtte være sagen for 
faderen at få sådan en at rode med. En aftale blev indgået, men en 
masse gik galt, så handlen blev annulleret. 
I november 2018 meldte Lars sig ind i klubben. Ved de første to års 
arrangementer deltog han i sin Mazda eller som passager hos Henrik 
eller Dorte. 
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- At være en del af klubben er en fantastisk dejlig ting. Jeg er blevet 
modtaget med åbne arme og med en hjælpsomhed, der er helt 
fantastisk, siger Lars, der fortsætter: 
- Blandt medlemmerne gemmer der sig en utrolig viden. Der er vist 
ingen problemer, som ikke kan klares med et enkelt opslag på 
Facebook. Jeg har nydt 
alle de arrangementer, 
jeg har været med til i 
klubben. Glæder mig 
allerede til, vi skal til 
Bornholm næste år  

VERDEN ER LILLE 
Lars tilføjer en lille 
morsom ting: 
-Kort efter jeg meldte mig 
ind i klubben, blev jeg 
ringet op af Knud 
Rasmussen. Han spurgte 
om jeg kendte en mand, 
der boede nær ham, og 
som Knud havde arbejdet 
sammen i mange år. Jeg 
måtte indrømme, at det 
var min store broder 
Mogens Bølle. Verden er 
lille.. 

 
 

 

 



 

 

 

Julehygge på Fyn 

Rensdyr, sne og bjældeklang kan vi ikke love, men vi kan tilbyde almindelig 

julehygge i Årslev. Sandra og Michael byder på glögg og æbleskiver i Årslev 

søndag d. 5. december kl. 14.00. Der er årets sidste mulighed for at dele 

oplevelser og historier fra sæsonen der gik eller bare hygge sammen med 

venner.   
Tilmelding senest 28. november til Michael på michaelkuehn@outlook.dk eller 

tlf. 4025 1415 

 
 

 
 
 

Kontingent 2022 
 
Kontingentet på kr. 300,- bedes indbetalt i 2022 og senest 31. januar 
til Dansk Karmann Ghia Klubs konto. 
Reg. nr. 2310 konto nr. 0726 206 074 
Eller scan koden med Mobilepay eller send til 
3838CD med MobilePay 
Udmeldelse venligst til kassereren på 
lars@boelle.dk 

 

Året i billeder 

mailto:%20michaelkuehn@outlook.dk
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Klubstand på Gavnø  
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Mindeord om Ditten Heitmann 
 
Ditten er her ikke mere og derfor ikke længere medlem af vores klub.  
Ditten meldte sig ind i Dansk Karmann Ghia Klub i juli 1992 og var medlem 
frem til 2016 
Ditten – nordmand – selvom hun var meget kvindelig (nordkvinde findes 
ikke) - vil blive husket som et stolt medlem af klubben hvor hun med 
nidkærhed varetog bestyrelsespost som kasserer og arkivar – der var ikke 
noget at komme efter. Det er også hendes fortjeneste, at vi alle er udstyret 
med picnic tasker. Vi tror at det er et barnebarn der nu har hendes bil 
 
Ditten var ikke snæversynet, men meget nærsynet og afhængig af 
øjenkontakt når vi var ude at køre - hvilket resulterede i at vi af og til måtte 
sende en patrulje Ghia efter hende. 
 
Om det var i villaen i Valby eller lejligheden i indre København – så mødte 
Ditten os typisk i bare fødder, med høj klassisk musik på anlægget og stor 

Dittens elskede Ghia som hun havde med fra Norge 
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gæstfrihed. Hun var ikke en norsk fjellabe men en festabe med klingende 
latter og højt humør. 
 
Vi tror at hun ser ned på os fra det gamle – det fria – det fjellhøga Nord 
 
Dorte og Niels 
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Refleksioner fra mit scriptorium til træf i 
Korsør 
 
Biler: Der kom 26 tilmeldte biler, hvilket var flot, og man fornemmede 
glæden over at ses igen. Vi var heller ikke flere end at vi kunne nå at tale 
med alle, og skulle ikke tage hensyn til sprogforbistringer. 

Thomas Voss: Tysker var den eneste udlænding – ham kan vi ikke undvære, 
når han går rundt med kameraet på det indbyggede stativ på maven. 

Bente og Bent: Ankom lørdag for at hilse på, men også for at vinke farvel til 
den flotte grønne, der nu er i familiepleje hos Borelloerne (ikke at forveksle 
med Baro…..) hvor den får det godt. Man kunne mærke på John, at han 
havde fået en Ghia igen, så er tingene som de skal være. 

Else og Niels: Ankom lørdag og så var det ud at køre en flot tur. 

Havarier: Der er ikke noget, der samler så meget som små havarier, bare 
det ikke er min bil, så opdager man de skjulte reservedelslagre, god viden 
og Henriks kedeldragt, der altid er parat til, at han springer i den. 

Birger: Det gik ud over Birgers hvide bil, hvor frontklappen havde sat sig 
fast, så det var umuligt at tanke – men troldmanden fra Køge Syd fik det 
løst.  

Hår i maden: Når man er nødt til at ringe efter fejebladet. 

Ferrari: En gang på Gavnø kunne vi se flere end 4 -5 Ferrari med hver sin 
ejer, siddende på hver sin stol uden at tale med hinanden - mens vi skålede 
og spiste alt for meget salat. Hvis man vil se gespenstet i bilen, er der en 
klar rude agter. 

Karmanlinjen: Som ofte betegnes som grænsen til det ydre rum, ligger i ca. 
100 km højde. Der når de røde banditter fra Maranello ikke op. 
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Fyn: Vi planlægger at lave et brohoved på Fyn (ugentlige træf Kerteminde 
og Fåborg) Vi har jo fået en ny kasserer – så ham vil vi pelse for penge til 
fantasifulde events. 

Lørdag aften: Var i den for os, kendte slapstick stil med small talk og 
drillerier i gulvhøjde. Det var en gevinst at sidde ved langborde, da man 
havde mulighed for at tale med alle. 

Aftenen bød på god mad, men kokken vidste ikke at vi spiste så meget (kun 
lidt salat) 

Mit nederlag: Efterhånden som aftenen skred frem, måtte jeg erkende, at 
jeg ikke magtede at bruge alle alkoholbilletterne.  

KARMAMEJU: Elegant/funktionel/soft Loungewear. Traditionen tro er der 
gaver – denne gang en meget lækker varm tynd plaid, så man kan blive 
hængende lidt længere på udendørscafeen - mon ikke det er en rapfodet 
pige med langt lyst hår, der havde haft mere end 1 finger med i spillet ved 
valg af gaver. 

Bestyrelsen: Fik endeligt vist hvad de kan – det hed vist i gamle dage 
veludført med emalje. 

Gennemsigtig motorrumsklap: Det er ikke os. 

Niels Kvistgaard 
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25 gode år i en Ghia 

John Randahl Larsen: ”Den er et godt bekendtskab”  
 
John Randahl Larsen, Nykøbing S, erhvervede i 1996 en Karmann Ghia 
coupe årgang 1969 for 76.000 kr. Og den har givet ham og hustruen, 
Hildegund, 
mange dejlige 
ture i de 
forløbne 25 år. 
-Jeg har haft en 
del biler, bl.a.  
VW1303, en 
jagtvogn og 
andet. Dem har 
jeg solgt. 
Ghiaen er jeg 
stolt af og kan 
ikke drømme 
om at skille mig 
af med den. 
Den er et godt 
bekendtskab, 
siger John.  
 
 
ASPARGES KLUB 
Den har heller ikke voldt de store problemer. Bunden blev skiftet ud på et 
tidspunkt. På en rasteplads i Tyskland røg bundstykket til tændingen. Det 
blev ordnet på et værksted.  
Til gengæld kan Hildegund og John se tilbage på mange tilbagelagte 
kilometer. De har været med klubben til Holland, flere gange til Tyskland og 
til stævner i Danmark. - Vi var tre som havde en asparges klub. Vi kørte til 
Tyskland i sæsonen, og fik asparges til de måltider, vi fik i løbet af de tre 
dage, vi var afsted. Det var virkelig fornøjeligt, husker John. 
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I 1994 og 1995 fik John første præmier for mest velholdte og originale VW 
1303’ere. John blev træt af den VW-klub, der stod bag træffene. 
Overnatningsstederne var for primitive efter hans smag. Yderligere viste det 
sig, at visse ikke kunne holde spiritus og benzin adskilt. 
 
POPULÆRE BADETURE 
-Engang var vort telt lige ved at blive torpederet af en fulderik. Så fik vi nok, 
fortæller John. 
Derefter købte han sin Ghia og nogen tid efter meldte han sig ind i Dansk 
Karmann Ghia Klub. 
I mange år åbnede Hildegund og John deres sommerhus i Gudminderup 
Lyng for klubbens årlige  
badetur hen på sommeren. Det var en populær aktivitet, som nu holdes et 
andet sted, da sommerhuset er solgt. 
 
Bjarne Gregersen 
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Bornholm 2022 
 
Så er vi klar med rammerne for Kr. Himmelfartsturen 2022, destinationen er 
Bornholm. Der har været stor interesse for en tur til Østersøens perle så nu 
skal det være. 
 
Lidt utraditionelt har vi ikke reserveret 15 værelser eller booket en 
herregård da vi er sent ude og Bornholm er et eftertragtet rejsemål. I stedet 
har vi lavet en aftale med et hotel, hvor i selv kan booke værelser med 10 % 
rabat. Hotellet har selvfølgelig ikke uanede mængder af værelser, så skynd 
dig at booke, hvis du vil med og bo sammen med os andre. 
 
Tilmelding til klubben via Henrik, så vi ved hvor mange vi skal planlægge til, 
men husk selv at booke overnatning. 
 
Overnatning 
 
Vi har lavet en aftale 
med Hotel Skovly lidt 
nord for Rønne hvor i 
kan booke værelser og 
få 10% rabat på 
listeprisen.  
 
Bemærk – klubben har 
ikke reserveret værelser 
til os, i booker selv 
værelse og vælger 
hvordan i vil bo. 
Rabatten får i ved at bruge rabatkoden Skovly ved bookning online og 
gælder generelt, så det er muligt at booke kortere eller længere ophold. 
Der er forskellige typer værelser og nogle lejligheder, måske er i nogle som 
vil bo sammen i en lejlighed… 
 
Book på www.hotelskovly.dk  husk at bruge rabatkoden Skovly 
 

http://www.hotelskovly.dk/
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Man behøver ikke bo på dette hotel, det står jer frit for at vælge et andet 
sted, men Hotel Skovly vil være start/slut for vores planlægning af turen. 
 
Nogle vil måske benytte lejligheden til at holde en uges ferie derovre og 
booke et sommerhus, bo på camping eller hvad man nu har lyst til. Men 
ellers er der masser af overnatningsmuligheder – fra B&B, hoteller, 
vandrehjem, camping osv. 
 
Program 
 
Vi arbejder stadig på detaljer for turen; 
 
Torsdag – Ankomst og 
fælles middag 
Fredag – køretur, fokus på 
nordvest delen af 
Bornholm. 
Lørdag – køretur, fokus på 
sydøst delen af Bornholm. 
Søndag – Morgenmad, 
udtjekning og hjemrejse. 
 
Som udgangspunkt planlægger man selv transporten til Bornholm men vi 
opfordrer til at man prøver at arrangere fælleskørsel. Færgerne sejler fra 
Køge og Ystad til Rønne så man har lidt at vælge imellem. 
 
Færgen fra Køge er natfærge hvor man ankommer til Bornholm kl. 6.00 om 
morgenen så her er onsdag aften en oplagt mulighed. Fra Ystad sejler 
færgen hver anden time så der er mange muligheder.  
 
På tidspunktet for udgivelsen af klubbladet har vi allerede 8 deltagere men 
der er plads til flere. Vent ikke for længe da der er begrænset antal værelser 
på hotellet. 
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KLUB-KALENDER forår 2022 
 

SE OGSÅ KALENDER PÅ HJEMMESIDEN SOM LØBENDE VIL BLIVE OPDATERET MED 
DIV. ARRANGEMENTER OG INVITATIONER.  
 

 

   5. december - Julehygge 
Årets sidste aktivitet i klubben, julehygge hos Sandra og Michael i Årslev. 
Tilmelding til Michael på michaelkuehn@outlook.dk eller 4025 1415   

 

   april - Garagetræf 
Opstart af sæsonen med værkstedstræf i Hasselager ved Århus. 
Tilmelding til Ole   

 

   april - Garagetræf 
Opstart af sæsonen med værkstedstræf i Sorø. 
Tilmelding til Henrik 

 

   april - Garagetræf 
Opstart af sæsonen med værkstedstræf i Årslev på Fyn. 
Tilmelding til Michael 
 

   Generalforsamling Fyn 
Nærmere detaljer følger. 
 

   26. – 29. maj – Kr. himmelfart køretur  
Turen går til Bornholm 

 

   12. juni – Gavnø Classic Autojumble  
Det traditionelle træf på Gavnø slot, læs mere på https://www.gavnoe.dk 
 

 
 

mailto:michaelkuehn@outlook.dk
https://www.gavnoe.dk/
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Udenlandske træf 
 

Her har vi forsøgt at samle de kendte udenlandske træf. Man står selv for 
tilmelding m.m. hos arrangørerne. Se flere detaljer på hjemmesiden. 
 
 
 

 

  1. Maj- Mai Käfertreffen, Hanover. 
 
 
 

  24. – 26. juni - Hessisch Oldendorf. 
HO21, er et VW-træf, som afholdes hvert 4. år. Byen er spærret af for 
indkørsel af andet end VW-biler fra før 1968. 
Træffet er allerede udsolgt for deltagende biler, men man kan godt komme ind 
og se bilerne, som holder opdelt i gader med busser, bobler, Hebmüller, 
Karmann Ghia, prototyper, osv. www.uraltkaefer.de 
 

 

    Juni – KGOC International. 
Det årlige internationale træf i Storbritannien afholdes i Cornwall området. 
Hold øje med vores hjemmeside eller Facebook for flere detaljer. 
 
 

  august. Træf i Vallonien, Belgien 
Hold øje med vores hjemmeside eller Facebook for flere detaljer. 
 
 
Covid-19 situationen vil sikkert være årsag til ændringer i kalenderen i 
2022 så sørg for at holde dig opdateret hos de respektive arrangører! 
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